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Zápis zo zasadnutia Akreditačnej rady UNIZA 

Periodické schvaľovanie študijných programov II. stupňa 

 

FAKULTA PREVÁDZKY A EKONOMIKY DOPRAVY A SPOJOV 
 

Dátum zasadnutia: 27.6.2024, 9:00 h 

Miesto zasadnutia: zasadacia miestnosť dekana FPEDAS/hybridne 

 

Prítomní: prof. Ing. Anna Križanová, CSc., prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., prof. Ing. Antonín 

Kazda, CSc., prof. Ing. Branislav Mičieta, PhD., prof. Ing. František Schlosser, CSc., prof. Ing. 

Martin Klimo, PhD., doc. Ing. Stanislava Strelcová, PhD., prof. Ing. Jaroslav Belás, PhD., Ing. 

Kristína Šajbanová 

Prítomní online: Bc. Martina Magulová, doc. RSDr. Jozef Matis, PhD. 

Pozvaní: doc. Ing. Michal Koháni, PhD. 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia Akreditačnej rady UNIZA (ďalej len „AR UNIZA“) 

2. Prezentácia Hodnotiacej správy pre periodické schvaľovanie študijného programu II. stupňa 

(ďalej len „hodnotiaca správa“) študijných programov: 

• Cestná doprava (prof. Ing. Miloš Poliak, PhD.) 

• Zasielateľstvo a logistika (prof. Ing. Jozef Gnap, PhD.) 

• Finančný manažment (prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD.) 

• Ekonomika a manažment podniku (prof. Ing. Pavol Kráľ, PhD.) 

• Letecká doprava (prof. Ing. Andrej Novák, PhD.) 

• Železničná doprava (prof. Ing. Jozef Gašparík, PhD.) 

• Elektronický obchod a manažment (prof. Ing. Tatiana Čorejová, PhD.) 

• Poštové inžinierstvo (prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD.) 

3. Diskusia k faktom hodnotiacej správy a k odporúčaniam z Hodnotiacej správy pracovnej 

skupiny Výkonnej rady SAAVŠ k žiadosti o posúdenie vnútorného systému 

zabezpečovania kvality VŠ (ďalej len „hodnotiaca správa PS SAAVŠ“) 

 

Ad 1.  

Prorektor pre vedu a výskum prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD. privítal členov AR UNIZA, 

prítomných členov vedenia FPEDAS a garantov/spolugarantov študijných programov. Uviedol, 

že periodické schvaľovanie ŠP vyplýva z povinnosti, ktorá je predpísaná štandardmi SAAVŠ. 

Následne opísal priebeh zasadnutia AR UNIZA: prezentácia hodnotiacej správy garantom, resp. 

spolugarantom, po ktorej bude nasledovať diskusia garanta/spolugaranta s členmi AR UNIZA 

k jednotlivým faktom hodnotiacej správy a k možnostiam implementácie odporúčaní 

vyplývajúcich z Hodnotiacej správy PS SAAVŠ, ktoré sa týkajú aj samotnej fakulty, ako: 

✓ doplnenie kritéria výberu (študijný prospech) študentov do RŠP o ďalšie kritériá dané 

príslušnou smernicou VSK (úloha univerzity), 

✓ prijatie opatrení na zvýšenie účasti študentov na dotazníkovom prieskume ohľadom 

študijných programov, 

✓ zvýšenie záujmu zahraničných študentov o zahraničné mobility, 

✓ nájdenie vhodného spôsobu motivácie študentov prvého a druhého stupňa štúdia pre 

širšie zapojenie do univerzitného grantového systému, 

✓ V ŠO ekonómia a manažment:  
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• Zaradiť vo vybraných predmetoch aspoň jednu hodinu v cudzom jazyku, najlepšie 

prostredníctvom vyžiadanej prednášky zahraničného odborníka.  

• Vo výraznejšej miere podporiť vedecko-výskumné aktivity pedagógov v prepojení 

so spoluúčasťou študentov.  

• Prehlbovať prepojenie teórie s praxou; posilniť úlohu odborníkov z praxe v 

návrhovej fáze vzhľadom ku skutočnosti, že oni predstavujú hlavnú cieľovú 

destináciu študentov.  

• Eliminovať počty profilových predmetov, vytvoriť podmienky pre dostatočnú 

variabilitu možného výberu voliteľných predmetov poslucháčmi.  

• Zvýšiť mieru informovanosti študentov o realizovaných výskumoch pedagogických 

pracovníkov, intenzívnejšie popularizovať realizované aktivity vedy a výskumu aj 

vo vyučovacom procese. 

• Priebežne obnovovať počítačové vybavenie učební. 

• Zlepšiť a zjednodušiť spôsob zverejňovania kľúčových informácií pre študentov na 

webových sídlach niektorých fakúlt. Bolo zložité v čase návštevy PS nájsť mená 

študijných referentiek alebo výsledky prieskumov študentských dotazníkov 

(Výsledky prieskumov študentských dotazníkov archivuje univerzita i fakulta, resp. 

garant ŠP).  

AR UNIZA jednomyseľne schválila návrh programu rokovania AR UNIZA. 

 

Dekan FPEDAS prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. taktiež privítal členov AR UNIZA, prítomných 

členov vedenia fakulty a garantov/spolugarantov študijných programov.  

 

Garanti/Spolugaranti jednotlivých ŠP predstavili študijný program a odprezentovali 

hodnotiacu správu (link na hodnotiacu správu bol pre členov AR UNIZA k dispozícii v excel 

súbore pred zasadnutím AR UNIZA). V rámci prezentácie sa venovali najmä nasledujúcim 

bodom: základné údaje o ŠP, informácie o úprave ŠP od zosúladenia ŠP, nápravné opatrenia 

prijaté v súvislosti s mierou spokojnosti študentov ŠP s výučbou predmetu, zapojenie študentov 

do tvorivých činností, miera spokojnosti s výučbou predmetu, prijímacie konanie, aktuálne 

počty študentov, zahraničné mobility študentov a zamestnancov, uplatniteľnosť absolventov, 

miera spokojnosti študentov s prípravou a priebehom stáže/praxe a s kvalitou ŠP, personálne 

zabezpečenie ŠP, finančné zdroje, počet diplomových prác, podiel študentov ŠP na 1 

vyučujúceho, silné a slabé stránky ŠP, príležitosti pre rozvoj ŠP a riziká pre rozvoj a kvalitu ŠP. 

V závere opísali návrh opatrení na zlepšenie ŠP.  

 

Ad 2. + Ad 3. 

 

1. ŠP Cestná doprava, II. stupeň, denná forma  

• prezentácia: garant prof. Ing. Miloš Poliak, PhD. 

 

Garant ŠP okrem údajov z hodnotiacej správy opísal ŠP, zloženie Rady ŠP a zmeny v nej. Ďalej 

informoval o publikačnej činnosti garantov/spolugarantov ŠP a o novom systéme prideľovania 

stáží. Tiež uviedol, že o študentov daného ŠP je veľký záujem a nedokážu pokryť požiadavky 

trhu.  
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Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Modernizácia infraštruktúry učební pre výučbu profilových predmetov. 2024/2025 

2.  
Zabezpečiť, aby ŠP Cestná doprava bol zaradený ministerstvom medzi nedostatkové 

študijné programy s možnosťou čerpať štipendium z programov MŠ SR.  

Do konca roka 

2024 

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. Branislav Mičieta, 

PhD., prof. Ing. František Schlosser, CSc., doc. Ing. Stanislava Strelcová, PhD. a prof. Ing. 

Pavol Rafajdus, PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overené na mieste). 

• Zadávanie tém diplomových prác (externe/fakulta). 

• Mobility študentov a zamestnancov.  

• Zabezpečenie personálnej kontinuity daného ŠP. 

• Zoznam najväčších zamestnávateľov v ŠP. 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

2. ŠP Zasielateľstvo a logistika, II. stupeň, denná forma 

• prezentácia: garant prof. Ing. Jozef Gnap, PhD. 

 

Garant ŠP okrem hodnotiacej správy opísal ŠP, zloženie Rady ŠP a zmeny v nej. Ďalej 

informoval o zvýšenej jazykovej pripravenosti študentov a o grantoch.  

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Zvyšovanie graduačného rastu pedagógov zabezpečujúcich študijný program. priebežne 

2.  
Aplikácia aktualizovaných štandardov svetovej asociácie zasielateľstva a logistiky do 

výučby v rámci profilových predmetov. 
Do 20.5.2025 

3.  
Získavanie finančných zdrojov z nerozpočtových zdrojov najmä projekty pre odbornú 

praxe a celoživotné vzdelávanie v zasielateľstve a logistike. 

Do 20.5.2025 

 

V diskusii vystúpili prof. Ing. Branislav Mičieta, PhD., prof. Ing. František Schlosser, CSc., 

prof. Ing. Jaroslav Belás, PhD. a prof. Ing. Martin Klimo, PhD. Predmetom diskusie boli najmä 

nasledujúce otázky a podnety: 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overené na mieste). 

• Tvorba obsahovej náplne celoživotného vzdelávania. 
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• Odporúčanie v prípade rizika - nedostatok financií na motiváciu pedagógov – zvýšiť 

publikovanie kvalitnejších publikácií dotovaných z MŠVVaM SR. 

• Publikovanie vo vydavateľstve MDPI. 

• Priblíženie systému AGV. 

• Možnosť získania certifikátu Bezpečnostný poradca. 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

3. ŠP Finančný manažment, II. stupeň, denná forma  

• prezentácia: garant prof. Ing. Tomáš Klieštik, PhD. 

 

Garant ŠP okrem hodnotiacej správy opísal ŠP, zloženie Rady ŠP a zmeny v nej. Informoval 

o zlepšení ŠP, spokojnosti študentov a absolventov, o publikačnej činnosti a o zabezpečení 

personálnej kontinuity v danom ŠP. Ďalej uviedol, že pri tvorbe predmetov rešpektovali 

pripomienky z praxe. Spomenul aj fiktívnu účtovnú firmu vytvorenú pre študentov – účtovná 

a daňová kancelária. 

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Modernizácia priestorov a vybavenia špecializovaných učební. AR 2024/2025 

2.  Prehĺbenie spolupráce s praxou v rámci projektov pre prax. AR 2024/2025 

3.  
Zapojenie študentov do vedecko-výskumných projektov. AR 2024/2025 

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. Branislav Mičieta, 

PhD., prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., prof. Ing. Jaroslav Belás, PhD. a prof. Ing. Martin Klimo, 

PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Do akej miery je v učebných plánoch venovaná pozornosť strategickému finančnému 

manažmentu. 

• Doplnenie nového predmetu – Umelá inteligencia v manažmente (odporúčanie – 

vyučovanie daného predmetu celouniverzitne). 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overené na mieste). 

• Otázky súvisiace s úpravou ŠP – v budúcnosti je potrebné pri žiadosti o úpravu 

špecifikovať konkrétne úpravy. (AR UNIZA musela na mieste opäť prerokovať 

žiadosť o úpravu). 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  
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4. ŠP Ekonomika a manažment podniku, II. stupeň, denná forma  

• prezentácia: garant prof. Ing. Pavol Kráľ, PhD. 

 

Garant ŠP okrem hodnotiacej správy opísal ŠP, zloženie Rady ŠP a zmeny v nej a informoval 

aj o úprave ŠP, ktorá vyplynula z požiadaviek vnútorného aj externého prostredia, pripomienok 

študentov a pedagógov. Do úpravy boli zahrnuté aj pripomienky z roku 2022. Spomenul tiež 

oblasti (podniky, štátna verejná správa), v ktorých sa absolventi uplatňujú. 

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Modernizácia infraštruktúry učební pre výučbu profilových predmetov. 
priebežne v AR  

2024/2025  

2.  
Podpora participácie študentov na vedecko-výskumných aktivitách pracoviska a 

intenzívnejšieho zapájania sa do grantových výziev UNIZA.  

priebežne v AR  

2024/2025  

3.  
Rozšírenie projektovej činnosti pre hospodársku prax. priebežne v AR 

2024/2025  

 

V diskusii vystúpili prof. Ing. Branislav Mičieta, PhD., prof. Ing. Anna Križanová, CSc., prof. 

Ing. Jaroslav Belás, PhD., Ing. Kristína Šajbanová, prof. Ing. Antonín Kazda, CSc. a prof. Ing. 

Pavol Rafajdus, PhD. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Habilitačné konanie spolugarantov ŠP. 

• Vysoký počet študentov v ŠP – či je ponúknutá možnosť študentom ísť študovať na inú 

katedru/fakultu. 

• Aká je relevancia výskumu a ako sa pracuje s výsledkami prieskumu. 

• Hodnotenie ŠP zo strany študentov, motivácia študentov, návratnosť dotazníkov a vhodný 

čas na ich vypĺňanie - do akej miery je to relevantné z hľadiska vyvodzovania opatrení vo 

výučbovom/pedagogickom procese.  

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overené na mieste). 

• Otázky súvisiace s úpravou ŠP – v budúcnosti je potrebné pri žiadosti o úpravu 

špecifikovať konkrétne úpravy. (AR UNIZA musela na mieste opäť prerokovať 

žiadosť o úpravu). 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

5. ŠP Letecká doprava, II. stupeň, denná forma 

• prezentácia: garant prof. Ing. Andrej Novák, PhD. 

 

V rámci prezentácie garant ŠP okrem údajov z hodnotiacej správy opísal ŠP, konkurenčné 

prostredie a prednášanie v slovenskom aj anglickom jazyku. Informoval o konferencii Mladé 

krídla, ako aj o tom, že sú otvorení prestupom študentov z iných univerzít. Ďalej opísal 

graduačný rast v rámci ŠP a publikačnú činnosť. Zameriavajú sa najmä na 1 kvalitný časopis 

a 1 kvalitnú konferenciu vo svete – získavanie partnerov.  
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Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  

Zintenzívniť práce na príprave domácich vysokoškolských učebníc v niektorých 

predmetoch ŠP, pripravovať revidované (aktualizované) vydania vysokoškolských 

učebníc pre ŠP. 

priebežne 

2.  
Zvýšiť počet prednášok z podnikovej praxe a z prostredia vládnych a regulačných 

orgánov v leteckej doprave v Slovenskej republike.  

V akademickom 

roku 2024/2025.  

3.  
V rámci konferencie Mladé krídla zorganizovať panelovú diskusiu HACKATON s 

účasťou študentov všetkých stupňov štúdia.  

V akademickom 

roku 2024/2025.  

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. Pavol Rafajdus, 

PhD., prof. Ing. Branislav Mičieta, PhD. a prof. Ing. Anna Križanová, CSc. Predmetom diskusie 

boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie 

niektoré  hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 

2023/2024 (aktuálne sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overované na mieste). 

• Otázky súvisiace s úpravou ŠP – v budúcnosti je potrebné pri žiadosti o úpravu 

špecifikovať konkrétne úpravy. (AR UNIZA musela na mieste opäť prerokovať 

žiadosť o úpravu). 

• Ide o finančne náročný ŠP – akým spôsobom sa rieši pokrytie z hľadiska financií. 

• Možnosti, ako využiť v oblasti zahraničného marketingu svojich absolventov. 

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

6. ŠP Železničná doprava, II. stupeň, denná a externá forma  

• prezentácia: spolugarantka doc. Ing. Eva Brumerčíková, PhD. (garant prof. Ing. Jozef 

Gašparík, PhD.) 

 

Spolugarantka ŠP poskytla informácie o ŠP vyplývajúce z hodnotiacej správy, opísala ŠP, jeho 

úpravy a informovala o dobrej spolupráci so zamestnávateľmi, ktorí sa zapájajú do 

vzdelávacieho procesu. 

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  Motivovať študentov pre zvýšené zapájanie sa do hodnotenia kvality ŠP. 6/2025 

2.  Zvýšiť mieru inovácie vzdelávania s podporou aktuálnymi softvérovými produktmi. 6/2026 

3.  

Zvýšiť mieru získavania finančnej podpory pracoviska pre výskum a existenciu 

pokračujúcich alebo nových výskumných projektov z domácich a medzinárodných 

grantových schém a iných súťažných zdrojov.  

6/2026 

 

V diskusii vystúpili prof. Ing. Pavol Rafajdus, PhD., doc. Ing. Stanislava Strelcová, PhD. a prof. 

Ing. Anna Križanová, CSc.  
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Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Potreba doplniť v budúcej hodnotiacej správe pre periodické schvaľovanie niektoré  

hodnoty ukazovateľov (z monitorovania ŠP) za akademický rok 2023/2024 (aktuálne 

sú zverejnené v e-vzdelávaní, boli overované na mieste). 

• Informácie o Rade ŠP (stretávanie, zápisy) - predložiť. 

• Úprava ŠP bola dobre spracovaná, neboli vykonané také zmeny, ktoré by zasiahli do 

vzdelávacieho procesu.  

• Vysvetlenie dôvodov, prečo je dôležité detailne opísať zmeny v žiadosti o úpravu ŠP. 

 

Spolugarantka študijného programu kompetentne reagovala na otázky v rámci diskusie. 

V súvislosti s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadrila ku konkrétnym odporúčaniam pre 

daný ŠO, a tiež zaujala stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované 

univerzite ako celku.  

 

7. ŠP Elektronický obchod a manažment, II. stupeň, denná forma 

• prezentácia: garantka prof. Ing. Tatiana Čorejová, PhD. 

 

Garantka ŠP odprezentovala základné údaje z hodnotiacej správy, opísala úpravy ŠP a vyjadrila 

sa tiež k odporúčaniam z hodnotiacej správy PS SAAVŠ, ktoré sa týkali profilových predmetov.  

 

Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  
Zvýšiť aktivitu študentov pri zapájaní sa do výziev grantových schém, ktoré nadväzujú 

na ich študijný program a zameranie záverečných prác. 
Jún 2026 

2.  

Organizovanie exkurzií a stáží v priebehu za semestra v spolupráci s podnikmi a 

inštitúciami z oblasti obchodu, aby študenti získali praktické skúsenosti a lepšie 

porozumeli aplikácii teoretických znalostí. 

Jún 2025, 2026 

3.  
V rámci jednotlivých predmetov zaradiť vybrané prednášky v anglickom jazyku. Jún 2026 

4. 
Organizovať pravidelné stretnutia so študentmi a absolventmi, kde budú môcť vyjadriť 

svoje názory a návrhy na zlepšenie programu. 

Jún 2025, 2026 

 

V rámci diskusie garantka ŠP pripomienkovala, že ako garant ŠP nemá prístup ku všetkým 

predmetom a že nemá relevantné dáta v prípade počtu pedagógov vyslaných na mobility (v 

systéme vidí len svoju katedru) - prorektor pre IS preverí situáciu. 

 

Garantka študijného programu kompetentne reagovala na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadrila ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujala stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

8. ŠP Poštové inžinierstvo, II. stupeň, denná forma 

• prezentácia: garant prof. Ing. Radovan Madleňák, PhD. 

 

Garant ŠP okrem údajov z hodnotiacej správy opísal ŠP a jeho úpravy. Ďalej infomoval o nízkej 

účasti študentov a absolventov na hodnotení predmetov/ŠP a mal určité výhrady voči 

vytvoreným dotazníkov. Vyjadril sa tiež k mobilitám učiteľov a k odbornej praxi študentov. 
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Návrh opatrení na zlepšovanie a rozvoj ŠP: 

P. č.   Opatrenie  Termín  

1.  
Zintenzívniť marketingové aktivity zamerané na stredné školy a univerzitné veľtrhy, aby 

sa zvýšil záujem o ŠP. 
Jún 2026 

2.  

Organizovať pravidelné stáže a odborné exkurzie v spolupráci s podnikmi a inštitúciami 

z poštového sektoru, aby študenti získali praktické skúsenosti a lepšie porozumeli 

aplikácii teoretických znalostí.  

Jún 2025, 2026 

3.  
Informovať študentov o možnosti získať výskumný grant UNIZA na realizáciu ich 

vlastných výskumných projektov, ktoré súvisia s poštovým inžinierstvom. 

Jún 2026 

4. 
Organizovať pravidelné stretnutia so študentmi a absolventmi, kde budú môcť vyjadriť 

svoje názory a návrhy na zlepšenie programu. 

Jún 2025, 2026 

 

Po ukončení prezentácie nasledovala diskusia, v ktorej vystúpili prof. Ing. Pavol Rafajdus, 

PhD., prof. Ing. Branislav Mičieta, PhD., prof. Ing. Jaroslav Belás, PhD. a prof. Ing. Anna 

Križanová, CSc. Predmetom diskusie boli najmä nasledujúce otázky a podnety: 

• Veľmi nízky počet študentov ŠP - je potrebné hľadať možnosti zlepšenia (robia 

marketingové kampane; zástupcovia praxe v Rade ŠP chcú, aby ŠP aj naďalej existoval). 

• Odporúčanie – urobiť revízie informačných listov ŠP. 

• Odporúčanie – dať daný ŠP ako špecializáciu pod iný ŠP.  

• Názov ŠP nie je marketingovo vhodný.  

• Žiadosť o zaslanie konkrétnych pripomienok k dotazníkom hodnotenia spokojnosti 

študentov.   

 

Garant študijného programu kompetentne reagoval na otázky v rámci diskusie. V súvislosti 

s Hodnotiacou správou PS SAAVŠ sa vyjadril ku konkrétnym odporúčaniam pre daný ŠO, 

a tiež zaujal stanovisko k všeobecným odporúčaniam, ktoré boli adresované univerzite ako 

celku.  

 

V závere prof. Ing. Anna Križanová, CSc. informovala, že VTC garantov/spolugarantov boli 

skontrolované a v prípade daných ŠP sú v poriadku. Zároveň poďakovala všetkým 

garantom/spolugarantom ŠP a vedeniu fakulty. Informovala, že AR UNIZA oznámi svoje 

záverečné stanovisko priamo na mieste po ukončení hlasovania. Dodala, že následne bude 

zaslaný zápis a oficiálne rozhodnutie.  

 

Hlasovanie AR UNIZA prebehlo v informačnom systéme AR UNIZA, a to nasledovne: 

 

1. ŠP Cestná doprava 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Cestná doprava (II. stupeň, denná forma) v perióde zodpovedajúcej jeho 

štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 630 

 

2. ŠP Zasielateľstvo a logistika 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Zasielateľstvo a logistika (II. stupeň, denná forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 
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hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 631 

 

3. ŠP Finančný manažment 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Finančný manažment (II. stupeň, denná forma) v perióde zodpovedajúcej 

jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 628  

 

4. ŠP Ekonomika a manažment podniku 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Ekonomika a manažment podniku (II. stupeň, denná forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 626 

 

5. ŠP Letecká doprava 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Letecká doprava (II. stupeň, denná forma) v perióde zodpovedajúcej jeho 

štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 629 

 

6. ŠP Železničná doprava 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Železničná doprava (II. stupeň, denná a externá forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (denná forma) – spis č. 632 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 (externá forma) – spis č. 633 

 

7. ŠP Elektronický obchod a manažment 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Elektronický obchod a manažment (II. stupeň, denná forma) v perióde 

zodpovedajúcej jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 11;   za: 10;   proti: 0;   zdržal sa: 1 – spis č. 634 

 

8. ŠP Poštové inžinierstvo 

Uznesenie: V zmysle štandardov pre ŠP vydaných SAAVŠ (čl. 11, ods. 5) AR UNIZA schvaľuje 

študijný program Poštové inžinierstvo (II. stupeň, denná forma) v perióde zodpovedajúcej 

jeho štandardnej dĺžke štúdia s platnosťou od 1.9.2024 do 31.8.2026. 

 

hlasovali: 9;   za: 9;   proti: 0;   zdržal sa: 0 – spis č. 627 
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Prof. Ing. Anna Križanová, CSc. oznámila, že najbližšie zasadnutie AR UNIZA sa bude konať 

dňa 2.7.2024 na FEIT. V závere zasadnutia sa poďakovala prítomným za účasť a za ich aktívny 

prístup. 

 

 

 

 

prof. Ing. Ján Čelko, CSc., v. r.  

         predseda Akreditačnej rady UNIZA 

 

 

 

 

V Žiline, dňa 31.7.2024 

 

Zapísala: JUDr. Renáta Šebestová, tajomníčka AR UNIZA, v. r.   

Schválila: prof. Ing. Anna Križanová, CSc., podpredsedníčka AR UNIZA, v. r.   

 


